
  
 

Protokoll styrelsemöte 2023-09-26   kl 18.30, St främjandet 
Närvarande:Björn Abelsson, ordförande Frånvarande: Lars Fersters 
 Ingrid Wallin        Peter Sjölund 
  Birger Hjörleifsson       Johanna Öhman 
  Anneli Åslund                                            Ylva Eriksson 
 Lena Strand   

 
1. Mötets öppnande  
Björn öppnade styrelsemötet med att hälsa alla välkomna 
 
2. Fastställande av dagordning och val av sekreterare 
Föreslagen dagordning godkändes. Sekreterare/protokollförare – Ingrid 
 
3. Protokoll från föregående möte (2023 08 24)  
Föregående protokoll godkändes och lades därefter till handlingarna 
 
4. Rapporter 

• Strandleden – arbete pågår, utställningen ”Klimatsalongen” har varit uppsatt 
längs leden.   

• Samarbete med Naturum Borgsjö, Bäversafari 27.8 i Ånge – Ett tiotal 
personer deltog under bäversafarin. Flodpärlmusslorna var dessvärre omöjliga 
att få syn på pga det höga vattenståndet. Förslag om att ordna en träff på 
Naturum i Ånge, för att fånga intresse hos Naturskyddsföreningens 
medlemmar. Lena pratar med Rebecka på Naturum. 

• Projekt Stödesjön/Viknäset –Björn påbörjar strandskyddsdispensansökan 

• Klimatsalong 2023, vernissage 9 sept och var sen uppsatt under en veckas 

tid, vid strandleden vid Dingersjö 

• Klimatkonferens i Östersund, 13 sept – Anneli och Lena deltog. Konferensen 

tog upp utsläpp, överkonsumtion, lokalt arbete mm. Karolina Klyft, K-G 

Hammar m fl deltog som föreläsare 

• Klimatmanifestation 15-22 september, ordnades av Fridays for future, Lars 

deltog.  

 

5. Planering av kommande aktiviteter  

• Kommunens ”Höstfest” 30 september, Södra berget, möjlighet för föreningar 
att presentera sitt arbete. Kretsen tackar nej till deltagande pga att vi inte har 
möjlighet att deltaga. 

• Naturfalken – nytt material har kommit ut, digital utbildning 13 november, mer 
info på Naturskyddsföreningens hemsida 

• Mångfaldsparken i Galtström, 24 okt – efterfrågas idéer om aktiviteter 

• Strandleden – arbetet fortsätter, Lena Eriksson håller i arbetet och kretsen 
fungerar som ekonomisk mellanhand, Strandleden fakturerar oss och vi 
fakturerar kommunen i detta LUNA-projekt 

• Julfest – Styrelsen beslutar att även i år ordna en julfest för kretsens 
medlemmar. Björn kollar om vi kan vara i Torkarlsberget i Matfors, förslagsvis 
vecka 49, torsdag 7 dec. Upplägg - knytkalas och julkryss 

• Viltspårning – förslagsvis i Roggafors i Torpshammar, när snön fallit 
 



 
 

• Plantbytardag – i Kvissleby fram på vårkanten ev tillsammans med 
”Omställning Njurunda” 

• Stöde marknad, första helgen i augusti. Anneli kollar om det finns möjlighet för 
kretsen att deltaga med information om vår verksamhet och ev även erbjuda 
någon typ av aktivitet. 

• Vandring i naturreservatet i Högänge vid Vigge i Stöde – en välbevarad äng - 
Anneli undersöker vidare om lämplig tidpunkt mm 

• Vindkraftverk i verkligheten – Lena hör sig för om vi skulle kunna göra ett 
studiebesök på vindkraftsparken i Stöde 

 
6. Kamerala frågor 

Fn är det lite ansträngt på likviditeten, pga att vi fått in fakturor, men ännu inte fått 
medel från kommunen. 
 

7. Remisser 

• Rivning av kraftverk Torrsjö -vi bejakar 

• Vindpark Långåsen – vi avböjer att svara 

• Ändrad drift Korsta värmeverk - vi avböjer att svara 

• Batterifabrik Torsboda - vi avböjer att svara 

8. Övriga frågor  

• It-säkerhet – Vi får med jämna mellanrum, inbjudan till kurser i It-säkerhet, 
mestadels självinstruerande kurser. Birger förbereder material, som vi går 
igenom vid nästa styrelsemöte. 

• Kretsen har fått en förfrågan från OX2 om vi vill vara med i en samtalsgrupp 
ang om hur vindkraftverk kan bli nettopositiva när det gäller biologisk mångfald. 
Inget beslut togs i frågan. 

9. Kommande möten 
Tis 31 okt – Lena tar fika 
Tors 7 dec - julfest 
 

10. Mötets avslutande 
Björn avslutade styrelsemötet med att tacka alla deltagande för aktivt engagemang.  
 
 
Sundsvall dag som ovan  

 
 
 

Ingrid Wallin, sekreterare Justeras Björn Abelsson, ordförande 

 
 

 


